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dminvws.nl];

Hieronder al het antwoord vanEEX de commissiebrieven ‘één miljoen vaccins minder’ en ‘waarom geen extra Moderna’,
kan eventueel volgens|[EXES] in voortgangsbrief worden meegenomen.

var: IEEE ERE inv. i>

Verzonden: vrijdag 8 januari 2021 17:45

aan: IIESECEI) <EEER @minvws.ni>
Onderwerp: RE: QenA debatdossier

Deels wel. Kunnen ook alle vragen meenemen als dat makkelijkst is.

Antwoorden zijn overigens:

- Waarom is er niet gekozen om wél extra Moderna-vaccins aan te schaffen?

Sed of] [of=Te] 4

Welke mogelijkheden zijn er om dat alsnog te doen?

Welke risico’s zijn er dat andere vaccins alsnog later beschikbaar komen dan de niet aangeschafte vaccins van

MOC [ld

5.1.2i Concept

Plaatst Nederland wel of niet net als Duitsland, naast levering via EU-contracten, zelf extra bestellingen bij
>

Van:BEEJEEY@minvws.ni>
Verzonden: vrijdag 8 januari 2021 17:29

Aan: IEEE.<BEEEM© minvws .ni>
Onderwerp: RE: QenA debatdossier

Aah kijk aan, dat scheelt weer. Daarnaast hebben we ook bijgevoegd verzoek over Moderna ontvangen, nemen we dat heel

toevallig ook mee in de brief?

Verzonden: vrijdag 8 januari 2021 17:26

Aan:IEEEB eminvws.nl>
Onderwerp: RE: QenA debatdossier

Komt idd in de brief te staan.

Van:HEEEE @minvws.ni>
Verzonden: vrijdag 8 januari 2021 17:20

Aan:EEN < minvws.nl>

Onderwerp: RE: QenA debatdossier
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Veel dank voor je antwoord. Zojuist is ook het bijgevoegde verzoek binnengekomen. Heb jij toevallig een idee om hier

(bijvoorbeeld in de voortgangsbrief) snel op te reageren?

Van: . EEE minvws.ni>
Verzonden: vrijdag 8 januari 2021 17:17

Aan:IEEEEE @minvws.nl>
Onderwerp: RE: QenA debatdossier

Dit bericht klopt niet.

Zo gaan we er wel degelijk vanuit dat de eerste 500.000 doses uit ons optiecontract met BionTech/Pfizer nog in maart geleverd
kunnen worden. Bepalende factor is de beschikbaarheid van de nieuwe productiefaciliteiten van Pfizer in Duitsland en Qostenrijk.
Maar op basis van de laatste informatie ziet dat er positief uit.

Daarnaast is er discussie over de levering van de vaccins van CureVac. Ten tijde van het sluiten van het contract heeft de firma

aangegeven dat als alles goed gaat, de eerste leveringen mogelijk nog kunnen volgen in Q1 (maart). Inmiddels krijgen wij ook

sighalen dat we mogelijk rekening moeten houden met een vertraging in het onderzoeks- goedkeuringsproces rond het CureVac

vaccin. Alhoewel de firma dit zelf niet formeel aan ons heeft bevestigd, overwegen we om in onze leveringsverwachtingen het

vaccin van CureVac een kwartaal in de tijd op te schuiven. Hier moeten we in deze fase van dit proces altijd rekening mee

houden en daarom vermeld ik ook altijd bij de tabellen die we gebruiken de disclaimer dat alles onder voorbehoud van

markttoelating is. Inmiddels lijkt het te lukken om extra doses van BionTech Pfizer te bestellen, welke deels al vanaf april
geleverd zullen worden. Ik verwacht dat daarmee een eventuele latere levering van CureVac gecompenseerd wordt. Van

aanpassingen in de strategie zal dan ook geen sprake hoeven te zijn.

Van:HEEBEY @minvws.ni>
Verzonden: vrijdag 8 januari 2021 16:07

Aan:IBER < minvws.nl>

Onderwerp: QenA debatdossier

vofSER
Voor het debatdossier ben ik nog op zoek naar een antwoord nav berichtgeving NOS. Ik hoorde dat jij de aantallen aan het

uitzoeken was. Lukt het om (gedeeltelijk) een antwoord te formuleren op onderstaande vraag?

Er worden in Q1 een miljoen minder vaccins geleverd. Wat heeft dat voor invlioed op de strategie?

Vast dank en een fijn weekend!
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